



尋找SSSI之旅 Go search for SSSI

你知道什麼是具特殊科學價值地點 (SSSI) 嗎? SSSI是指在動植物、地質或地理上具有特殊價值的地點。漁農自然護理署早在1975年已開始將香港某些地點列為具特殊科學價值地點。不少人都不曾聽過SSSI，有人亦誤以為SSSI是一些不能踏入的地方。為了向大眾推廣SSSI及釐清公眾對SSSI的誤解，我們組會在社交媒體上開設專頁，介紹關於SSSI的資訊。我們將會走訪其中的二十個地點，並在專頁上詳細地介紹這些地點。透過文字和照片，令大眾可以對SSSI有更多的認識。

Do you know what Sites of Special Scientific Interest (SSSI) is? SSSI refers to areas with special features relating to animal/ plant life, geology or geography. The Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) has started to identify these sites since 1975 in Hong Kong. However, SSSI is not unfamiliar to some people at this moment. Some have a mistaken notion that these sites are prohibited from access. In order to promote SSSI and make clarifications on that, we will establish a page on social media to introduce the information on different SSSI site. We planned to visit 20 SSSI sites and capture the experience with words and pictures, so as to raise public awareness.



小組成員 Group members :

陳映彤 Chan Ying Tung · 馮俊彥 Fung Chun Yin · 李泳怡 Lee Wing Yi

此項目由上述「One Planet 青年領袖培訓計劃2018-19」參加者自行策劃，並由世界自然基金會香港分會作技術及經濟支持。如有任何查詢，請電郵至 opy@wwf.org.hk

This project is organized by the listed participants of "One Planet Youth Leadership Training Programme 2018-19", in which WWF-Hong Kong provides technical and financial support. For enquiries, please contact us by opy@wwf.org.hk